
KS Tabor _
Novo vodstvo KK SZDL Tabor. Zadnje dni

novembra je imela KK SZDL Tabor svojo redno
letno programsko-volilno konferenco, na kateri
so pozitivno ocenili delo v preteklem mandat-
nem obdobju. V delovnih usmeritvah so pose-
bej poudarili uresničevanje ciljev gospodarske
stabilizacije. Razrešili so dosedanje člane vod-
stva organizacije in izvolili nove. Novi predse-
dnik KK SZDL je Milan Knez.

Načrt dela posveča veliko skrb varčevanju in
utrjevanju samoupravnega položaja v stano-
vanjskem in komunalnem gospodarstvu.

Ena od nalog je tudi utrjevanje in razvijanje
samoupravljanja in delegatskega sistema v kra-
jevni skupnosti in občini. Precej več skrbi bo
treba posvetiti ostarelim krajanom, ki potrebu-
jejo socialno varstvo. SZDL bo posvečala po-
sebno pozornost človeškim in humanim odno-
som.

• • •
Rajanje otrok. Priprave za novoletno rajanje

otrok z dedkom Mrazom, ki bo 28.12. ob 16. uri
v veliki telovadnici TVD Partizan Tabor, so v
polnem teku.

• • •
Zanimiv program. VI. seja skupščine delega-

tov KS Tabor je bila 14. decembra v prostorih

KS Tabor-: Že sam program poteka seje je bil
pripravljen tako, da so detegati z zanimanjem
sledili poročevalcem \n se vključevali v raz-
pravo.

• • •
Priprave na novo obdobje. Sestalo se je no-

vo predsedstvo KK SZDL Tabor na svoji 1. seji v
novem mandatnem obdobju. Razpravljaii so o
programu dela za leto 1983, o zadotžitvah po-
sameznih članov predsedstva in obravnavali
gradivo za 16. sejo OK SZDL Ljubljana Center.

• • •

Enkratna zimska pomoč. V zvezi z zimsko
pomočjo najpotrebnejšim krajanom so se vod-
stva DPO (Dl, RK in ZB) dogovorila, da bodo
dali enkratno pomoč v denarju po enotnih kri-
terijih in v zadovoljstvo vseh prizadetih.

• • •
Dobrodošle pripombe. Dograditev stano-

vanjsko-poslovnega bloka teče po načrtu. Pri-
pravljen pa je tudi načrt ureditve okolice tega
objekta \n načrt ureditve Trubarjeve ceste na
odseku Rozmanova-Vidovdanska ulica. V ta
namen bo sklican svet stanovalcev pri KS Ta-
bor, na katerem bodo razgrnili načrte. Vsako
mnenje in predlog bo dobrodošel, saj bo treba-
z ureditvijo te problematjke močno pohiteti.*-!-


